
Het presidium heeft opgemerkt tijdens de bespreking/evaluatie van de voorbije bijeenkomsten tijdens 
het laatstgehouden besloten presidium, dat gebleken is dat soms informatie welke alleen bedoeld is 
voor raadsleden en beëdigde plaatsvervangende commissieleden toch elders terecht komt. Dat wordt 
als zeer onwenselijk ervaren en zorgt ervoor dat het onderlinge vertrouwen geschaad wordt. Ook de 
deelname aan informatiesessies voor raadsleden en beëdigde plaatsvervangende commissieleden 
heeft vragen opgeroepen. Hoe is te zien en na te gaan wie er daadwerkelijk allemaal digitaal kunnen  
meekijken en meeluisteren? Het gaat er hierbij niet om dat er sprake is van geheimzinnigheid of 
stiekem gedoe, maar dat in een vertrouwelijk setting informatie gedeeld moet kunnen worden waarbij 
het op dat moment verstandig is en met valide redenen omkleed dat het gedeelde (nog) niet de 
openbaarheid in gaat.  
 
Het voorgaande heeft het presidium doen besluiten de griffier te verzoeken een voorstel voor het 
presidium te maken waarin komt te staan en waarmee wordt vastgesteld dat in het vervolg de 
beeldvormende bijeenkomsten die blijkens de uitnodiging alleen bedoeld zijn voor raadsleden en 
beëdigde plaatsvervangende commissieleden in het vervolg alleen nog fysiek gehouden zullen 
worden en de bijeenkomsten die tevens openstaan voor steunfractieleden wel hybride gehouden 
worden.  
 
Alvorens de griffier dit nader uitwerkt ter vastlegging, wordt dit besproken in het aankomende 
presidium. 
 
Verder is het zo dat is gebleken dat informatie door de griffie verstrekt aan raadsleden en beëdigde 
plaatsvervangende commissieleden meteen is gedeeld met derden. Hoewel de meeste informatie die 
de griffie verzend niet het karakter vertrouwelijk in zich draagt of onder een tijdelijk embargo rust, zorgt 
een dergelijk omgaan met communicatie vanuit de griffie niet bepaald voor een prettige en veilige 
werksfeer. In het gewone leven wordt ook niet alles maar met iedereen om je heen gedeeld. Dat zou 
het samenleven niet ten goede komen.  
Conclusie is dat wanneer dit vaker zal worden opgemerkt en dit in die gevallen het veilig en op een 
vertrouwenwekkende manier kunnen werken op de griffie schaadt, de griffier hiertoe passende 
maatregelen zal moeten treffen. 
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